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Abstract (en)
In a motor vehicle headlight (1) having a light source (2), a reflector (3), a projector lens and a cover plate (5), the part (4) of the cover plate (5)
through which the radiation of the light source (2) penetrates is made from glass. The part (6) of the cover plate (5) through which the radiation of the
light source (2) does not penetrate is made from a plastic having a specific weight that is substantially smaller than glass. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Kraftfahrzeug-Scheinwerfer (1) mit einer Lichtquelle (2), einem Reflektor (3), einer Projektionslinse und einer Abdeckscheibe (5) ist
der von der Strahlung der Lichtquelle (2) durchdrungene Teil (4) der Abdeckscheibe (5) aus Glas gefertigt. Der von der Strahlung der Lichtquelle
(2) nicht durchdrungene Teil (6) der Abdeckscheibe (5) ist aus einem Kunststoff mit gegenüber Glas wesentlich kleinerem spezifischen Gewicht
gefertigt. <IMAGE>
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